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 2202מרץ  7פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בלשכת ראש המועצה /  7.3.22 -ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 מערכת זום.

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 

, בראלאלינור מנחם ברגב, ג'קלין בן עמי אריקסון, אביב רגב, אפרת מזרחי, 

 אהרון שיאחי.

 נעדרו:

 

 .שלום טרם

 מנכ"לית המועצה -ניצן מחנאי גרמן  צוות מקצועי:

 גזבר  –צור אוריון 

 מ"מ גזבר –אבישי יצחקי 

 דוברות ופניות תושבים –אושרת נגר 

 יועמ"ש –עו"ד אריאל פישר 

 

 

 על סדר היום:

 אישור תב"רים. .1

 דיון בנושא קומפוסטרים. .2

 סקירה של אריאל וניצן. –הסכמי תפעול ושימוש מתקני מועצה  .3

 

 

 

 

 
 ברכה,ב  

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 ריכוז החלטות:

 
 תב"רים.הנספח את הנהלת המועצה מאשרת  .1
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 מהלך הדיון:
 

 אישור תב"רים. .1

 תב"רים חדשים
 

מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מבוקש

 מקור המימון

939 
שיפוץ ובטיחות בריכת 

 השחייה בגבעת עדה
 קרן השבחה 450,000

940 
ביטחון ובטיחות 

 2022מוסדות חינוך 

217,900 
217,900 
435,800 

 משרד החינוך*
 קרן השבחה

 סה"כ
     

 60-01-17התחייבות משרד החינוך תקנה * 
 

 עדכון תב"רים
מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מאושר

תוספת / 
 )הפחתה(

תקציב 
 מבוקש

 מקור המימון

 פיתוח מתקני ספורט 770
352,695 
680,000 

1,032,695 

     - 
250,000 
250,000 

352,695 
930,000 

1,282,695 

 משרד התרבות והספורט
 קרן השבחה

 סה"כ

 קרן השבחה 1,310,000 150,000 1,160,000 חזות המושבות 843

 קרן השבחה 920,000 120,000 800,000 מקלטים 851

874 
פרויקטים 

 תחבורתיים

418,250 
126,750 
545,000 

53,268 
    - 

53,268 

471,518 
,750126 

598,268 

 משרד התחבורה*
 קרנות הרשות

 סה"כ

 בטיחות בדרכים 879
125,000 

31,250 
156,250 

41,000 
10,250 
51,250 

166,000 
,50041 

207,500 

 רלב"ד** –משרד התחבורה 
 קרן השבחה

 סה"כ

916 
שיקום ושיפוץ ביה"ס 

 כרמים
 קרן השבחה 500,000 300,000 200,000

917 
הנגשת כיתות ללקויי 

 שמיעה

420,000 
72,345 

492,345 

     - 
55,000 
55,000 

420,000 
127,345 
547,345 

 משרד החינוך
 קרן השבחה

 סה"כ

934 
בנימינה  100פרויקט 

 גבעת עדה 120

     - 
150,000 
100,000 
300,000 
550,000 

494,000 
     - 
     - 

(244,000) 
250,000 

494,000 
150,000 
100,000 

56,000 
800,000 

 משרד הפנים )מענק סמוכות(***
 מפעל הפיס

 תרומות
 קרנות הרשות

 סה"כ
 

 28/12/2016מיום  1000885820התחייבות משרד התחבורה   *
 רלב"ד: התחייבויות** 
 לפעילות בנושאי בטיחות בדרכים 16/12/2021מיום  ₪ 19,000בסך של  1001482157מס'   
 עבור טיפול בכשלי בטיחות בקרבת מוסדות חינוך 21/12/2021מיום  ₪ 22,000בסך של  1001485139מס'   

 ***  מענק סמוכות )עדכון בתאום עם משרד הפנים( 
 
 
 

 נספח התב"רים. את החלטה: הנהלת המועצה מאשרת
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 דיון בנושא קומפוסטרים. .2

 ומבקש מאפרת להציג. שיתף את מסמך פרויקט הקומפוסטרים איתי ויסברג:

הוכן ע"י שרי רוזן חברה בהגנת הסביבה ומנהלת שהמסמך מציגה את  אפרת מזרחי:

שתהיה השתתפות סמלית של  בעיניה חשובמציינת כי הקיימות של מנשה.

 משפחות שנרשמו. 495מענה לכל  וכן לתתכדי שתהיה התחייבות.  ₪ 100

צריך לתת מענה  אפס פסולת., צמצום אשפה לפחיכול להביא לתוצאה של 

לדעתי  0מתנגדת לקיים פיילוט ושא הקיימות במועצה , תוספת תקן. לנ

 כולם צריכים לקבל את השירות במיידי.

 מספר חסמים שצריך לדעת איך לטפל בהם. יש  איתי ויסברג:

תלונות שכנים? תחזוקה של  איך נתמודד עם זה שיטפלו בפסולת נכון?

 חודשים.  3רוצה לעשות פיילוט במיידי , להריץ  הקומפוסטרים ? וכו'....

 האם יש שיפור כלשהו בשקילות מדגמיותראות נוכל ל

ר סבא. מודל תמחור, בשבוע הקרוב נקבל חוות דעת מפרדס חנה, מנשה וכפ

הסיבסוד לתושבים  מה התוצרים. באחריותי לעדכןהאם מחייבים או לא. 

וצריך לסגור  צריך לקחת בחשבון משמעויות נוספות כולל מקור תקציבי.

השקעה של כמה עשרות אלפים ולא לצאת . פיילוט המשתתפים בכמות 

 .השקעה אלף שח 250מייד ל 

שהמספר שמדובר עליו , כמי שהיה לו בבית המון מחזור, היא חשוב להבין  בן עמי:ג'קלין 

 גבעת עדה  50 מאוד יפה , אבל יש אתגר עצום ולא מעט מתייאשים בדרך.

 .בנימינה כהגרלה , זה ממש בסדר 100

באמת מאוד יפה, אבל חשוב להדגיש שאסור לפגוע בשירות או בכמות  בראל: אלינור

 חלק.פינויים במי שאינו מעוניין לקחת 

 צריך בעצם להתחיל בשלביות , כפיילוט קטן ולאחר מכן אם נצליח להרחיב. ברגב:מנחם 

 , אני אבדוק עם רשויות שכנות.צריך לבדוק כיצד ניתן למכור לתושבים  פישר:אריאל 

 אש"ח יוקדשו לפיילוט. 70 בפיילוט. ישתתףהגרלה של מי  החלטות 

 לקומפוסטר. מענה לצורת הגביה והמחיר עבור התושבים

 ריך לפתור את נושא מי מתפעל המועצה תצא לנוהל הצעות מחיר. צ

 

 סקירה של אריאל וניצן. –ושימוש מתקני מועצה הסכמי תפעול  .3

סקירה של מי שמשתמש במתקנים של המועצה: בתי הספר, תנועות הנוער,  איתי ויסברג:

 נוספות.צהרונים וקייטנות הקיץ של המתנ"ס. לעיתים עמותות 

 ביקשתי מהגזבר החדש ללמוד את המצב הקיים ואח"כ לעשות חשיבה

וצריך להבין שהמטרה היא שימוש נרחב . יש תמחור לכל דבר. ולבנות מודל

 ככל הניתן למען הקהילה , מתוך התחשבות כלכלית של כולם.

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       


